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u
W dniu 25,01,2023 r, odbyło się zebronie Rody Nodzorczej SM ,,Perkun" .

Obecni:

l, Morek Kozico - pzewodniczqcy
2. Piotr Kościński- sekretorz,
3. Morek Stryjewski- członek,
4. Jerzy Szulhoniuk - członek.

5. Beoto Piento - Prezes Zarzqdu SM ,,Perkun"

Posiedzenie odbyło się zgodnie z porzqdkiem:

l. Otworcie zebronio,
2, Przyjęcie porzqdku obrod,
3. Przyjęcie protokołu z poprzednich zebroń,
4. Zmiony w Regulominie pzetorgów,
5, Sprowy różne.
ó. Zomknięcie zebronio.

Ad ]. Obrody otwozył pzewodniczqcy Rody Nodzorczej, Morek Kozico istwierdził kworum oroz
prowomocność obrod.

Ad 2. Zotwierdzenie porzqdku obrod - 4 osoby zo.

Ad 3. Zotwierdzono protokoły zebroń z10.08,2022 i l8.0l .2023- 4 glosy zo.

Ad 4, Pzyjęto nowy Regulomin przetorgów w wersji zoproponowonej przez Zozqd, z poprowkomi
wprowodzonymi po dyskusji no popzednim zebroniu - 4 głosy zo.

Ad 5. Rodo omówiło kwestie zwiqzone ze wzrostem opłot zo ochronę, zwiqzonych m.in. ze wzrostem
płocy minimolnej, Aby utzymoć się w pzewidzionej kwocie,lorzqd zoproponowoł zmniejszenie liczby
godzin procy ochrony w dni robocze o 4 godziny dziennie - do końco czerwco br. (bo nie wiodomo,
czy potem płoco minimolno znów nie wzrośnie). Rodo pzychyliło się do tej propozycji.
P, Prezes Beoto Piento złożyło wniosek o podwyżkę wynogrodzenio, motywujqc to foktem, iż
popzednio podwyżko mioło miejsce B lot temu, tymczosem jest inflocjo, wynogrodzenio no
podobnych stonowiskoch sq znocznie wyższe i wynoszq co nojmniej 'l2 tys. zł., o dodotkowo p. Prezes
wykonuje część procy nieobecnej (urlop mocierzyński) p. Administrotor.
Po dyskusji Rodo zgodziło się no wzrost wynogrodzenio p. Prezes do l0. Tys. zł. Brutto - 4 głosy zo.

Ad ó. No tym zebronie zokończono.
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